
Agenda;  

1. Afdækning af bestyrelsens mistillid til nuværende administrator  
2. Valg af ny administrator  

Fremmødte andelshavere: 31 
Fuldmagt :      3 
Ej fremmødte: 6 
  
Formand Kasper bød velkommen. Han redegjorde for situationen med vores Administrator. Administrator Marker har 
faktureret os for kr. 75.000 for en refinansering af et af vores lån, i henhold til vores kontrakt. Vi mener ikke at Marker har 
foretaget sig noget arbejde i forbindelse med dette, da det er bestyrelsesmedlem Niclas, som har stået for dette sammen 
med Realkredit Danmark. 
Bestyrelsen skal altid med 2 personer godkende fakturaer til betaling. Vi meddelte Marker at vi ikke ville godkende hans 
faktura på kr. 75.000 og ønskede en redegørelse på denne. 
Marker har uden vores godkendelser selv hævet pengene på vores konto, som han har adgang til. 
  
Bestyrelsen har hermed meddelt at vi har mistillid til Marker. Og vil opsige samarbejdet. 
  
Bestyrelsen ønsker at få bemyndigelse til at vælge ny administrator som vi finder bedst til at varetage 
foreningen. – Dette blev der stemt om – her stemte alle andelshaverne for.
 
Bestyrelsen ønskede at få bemyndigelse til at arbejde på at få den ny administrator til at starte hurtigt muligt. – 
Dette blev der stemt om – her stemte alle andelshaverne for.
 
Bestyrelsen vil nu gå i gang med at tage kontakt til de administratorer som vi har indhentet tilbud på.  
Der bliver meldt ud til alle beboerne, så snart vi har en start dato og firmanavn. 
  
  
  
  
  
  
 


